
Formandens beretning til generalforsamling den 30 juli 2017

Først viljeg gerne byde velkommen til nye såvel som til gamle medlemmer.
Jeg håber, vi får en generalforsamling i en positiv og konstruktiv ånd.

Bestyrelsen har i årets løb afholdt 4 møder. Der har ikke været de store udfordringer at arbejde med.
De ting som også var på programmet sidste år, kystsikring, asfalUrodskæringsarbejder og
modernisering af vores vedtægter, er stadig i spil.

Kystsikringsarbejdet ligger i kommunen, men Hald til Hel Strand arbejder på at få indflydelse på
beslutningerne. Vi skal derfor på et tidspunkt tage stilling til oprettelsen af et strandlaug sammen med
de øvrige grundejerforeninger, for derigennem at få den indflydelse vi ønsker. Der er blevet rundsendt
en skrivelse fra Hald til Hel Strand, som beskriver hvilke tiltag der kan blive aktuelle.

Arbejdet med asfalUrodskæringsarbejder, vil Mogens Jensen komme ind på under punkt 3

Mht modernisering af vores vedtægter, så har vi desværre ikke fået noget tilbage fra den advokat, som
ellers havde sagt ia til at udføre arbejdet. Nu forventer vi faktisk heller ikke, at han får det gjort. Måske
der kan findes en persCIn i vores forening med den fornødne juridiske baggrund, som vil påtage sig
jobbet?

Der har i årets løb været handlet 5 ejendomme.

Vi har så vidt vi ved ikke haft indbrud i det forløbne år. Det er jo rigtig dejligt.

Eva Toft og Peer Bengtson Abildgården 21, vil gerne påtage sig jobbet endnu et år med at holde øje
med vores huse i vinterhalvåret. Prisen er uændret 500 kr

Til sidst vil vi gerne opfordre til, at vores egne rabatter bliver trimmet, så ikke brandnælder og andet
ukrudt får lov til at gro helt ud til asfaltvejen.

Disse var ordene.


